

B. 商業綜合戶口

項目	收費
開立戶口行政費*	600港元
「商貿理財」戶口	
服務月費	500港元
過去六個月總貿易額#	滙豐財資網月費
4,000,000港元或以上	豁免
4,000,000港元以下	1,000港元
「商業」理財戶口	
客戶過去三個月的全面理財平均總值*	服務月費†
500,000港元或以上	豁免
100,000港元至500,000港元以下	100港元
100,000港元以下	300港元
滙豐「理財易」商務戶口	
客戶過去三個月的全面理財平均總值*	服務月費†
50,000港元或以上	豁免
50,000港元以下	100港元
每月櫃位交易次數‡	服務月費†
0 - 3次	豁免
3次以上	由第4次起每次 交易收取10港元
不動戶口收費 (每六月及十二月收取)*	
戶口過去三個月的全面理財平均總值為50,000港元以下及	
(i) 一年以上未有款項進支	250港元
(ii) 兩年以上未有款項進支	350港元

* 全面理財總值是根據您公司於滙豐以同一商業登記號碼持有的戶口結餘來計算。您的全面理財總值包括：港元/人民幣/外幣存款；以市價計算的證券、單位信託基金、債券、存款證、股票掛鈎投資、結構投資票據及黃金券；結構性投資存款及高息投資存款的存款總額；獲批准限額內的已動用信貸額（住宅按揭貸款除外）；公司卡/商務卡/採購卡的結算結欠；以及保險單的現金價值。開立不足三個月的新戶口將以首月/首兩個月（如適用）之全面理財總值計算本行收取的服務月費。*

† 服務月費及交易月費於每月第四個工作日扣除。服務月費適用於客戶持有的每個商業綜合戶口。

貿易額包括所有透過香港滙豐辦理的進出口單據交易。

‡ 1) 下列於分行櫃位由分行職員協助進行的交易將被視作櫃位交易：存入現金（包括存入大量現金）；提取現金；存入支票（包括存入大量支票及存入滙豐支票）；支票提款；混合存款；及轉賬提款（滙豐戶口之間的本地轉賬）。

2) 由您公司或第三者進行的以上櫃位交易均被納入計算您公司的櫃位交易總次數。

3) 櫃位交易總次數是根據您公司於滙豐以同一商業登記號碼持有的所有戶口的櫃位交易總數來計算。

註：於本簡介引進的修訂或修改費用，均註以紅色標誌*。

B. BUSINESS INTEGRATED ACCOUNTS

Item	Charge
Account opening administration fee*	HK\$600
BusinessVantage Plus	
Monthly service fee	HK\$500
Previous six months' total trade turnover [#]	HSBC <i>net</i> monthly fee
HK\$4,000,000 or above	Waived
Below HK\$4,000,000	HK\$1,000
BusinessVantage	
Previous three months' average total relationship balance (TRB)*	Monthly service fee [†]
HK\$500,000 or above	Waived
HK\$100,000 to below HK\$500,000	HK\$100
Below HK\$100,000	HK\$300
HSBC Business Direct	
Previous three months' average total relationship balance (TRB)*	Monthly service fee [†]
HK\$50,000 or above	Waived
Below HK\$50,000	HK\$100
Total number of counter transactions [‡] per month	Monthly transaction fee [†]
0 - 3	Waived
Over 3	HK\$10 per transaction from the 4 th counter transaction onwards
Inactive account charge (every June and December)*	
For those accounts with previous three months' average total relationship balance (TRB) below HK\$50,000 AND	
(i) Inactive for more than 1 year	HK\$250
(ii) Inactive for more than 2 years	HK\$350

* Total Relationship Balance (TRB) is calculated based on the balances in the accounts maintained with HSBC in Hong Kong by a company with the same business registration number. Your TRB includes the following: Hong Kong dollar/ Renminbi/ foreign currency deposits; market value of your securities, unit trusts, bonds, certificates of deposits, Equity Linked Investments, Structured Notes and Wayfoong Statement Gold; deposit amount of your Structured Investment Deposits and Deposit Plus; your utilised credits within approved limits (excluding residential mortgage loans); Statement Balance shown on the statements of your Business Cards / Corporate Cards / Purchasing Cards; and cash value of your insurance policies. For new accounts opened less than three months, average TRB of the first month / first and second months (where applicable) will be used to calculate the Bank's Monthly Service Fee. *

[†] Monthly service fee and Monthly transaction fee will be charged on the fourth working day of each month. The monthly service fee applies to each Business Integrated Account held by the customer.

[#] Trade turnover includes all import and export bill transactions that are processed by HSBC in Hong Kong.

[‡] 1) The following transactions conducted over branch counters with the assistance of an HSBC branch staff are considered as counter transactions: cash deposit (including bulk cash deposit); cash withdrawal; cheque deposit (including bulk cheque deposit and house cheque deposit); cheque withdrawal; mixed deposit; and transfer withdrawal (transfer between two HSBC accounts in Hong Kong).

2) These counter transactions could be initiated by your company or a third party.

3) Total number of counter transactions is calculated based on the total number of counter transactions conducted in respect of all accounts maintained with HSBC in Hong Kong by your company with the same business registration number.

Note: Changes or revisions on the charge from the last issue of booklet are being highlighted with a red mark *.